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Γιατί μας παίρνει τόσο χρόνο;
Ορθοδοξία και Ορθοπραξία / Ορθόδοξη πίστη

Όπως γίνεται συχνά με τις μεγάλες 

προσδοκίες, ανανεώνουμε τη προσήλωσή μας στον Ορθόδοξο τρόπο ζωής 
κάνοντας σημαντικές αλλαγές στη ζωή μας και στο πώς περνούμε το 
χρόνο μας. Αυξάνουμε το χρόνο προσευχής, πηγαίνουμε πιό συχνά στις 
ακολουθίες, αρχίζουμε να μελετούμε τις Γραφές και τους βίους των αγίων 
καθημερινά. 

Παρόλ’ αυτά βρίσκουμε ότι ακόμα μας ταλαιπωρούν οι ίδιες επιθυμίες και 
οι ίδιοι περισπασμοί που μάς κρατούν μακρυά από το Θεό. Περιμένουμε 
άμεση επιτυχία και απογοητευόμαστε. Έχουμε παράπονο ότι παρόλο που 
ακολουθήσαμε τις συμβουλές σοφών γερόντων δεν έχουμε ακόμα δεί 
κάποια βελτίωση στην σχέση μας με το Θεό. Όμως γιατί περιμένουμε 
τέτοια άμεση επιτυχία; Γιατί είναι αυτό τόσο δύσκολο να το επιτύχουμε;

Ο Άγιος Θεοφάνης, μιλώντας σ’ενα πνευματικό του παιδί λέει: «Δεν μπορώ με 
κανένα τρόπο να υποθέσω ότι η επιτυχία σου θα ήταν δεδομένη μόλις άρχισες. Ότι 
οι σκέψεις σου θα είναι αγνές και τα συναισθήματα και οι επιθυμίες σου 
εξαγνισμένες. Ποτέ δεν μπορεί να συμβεί αυτό σε κανένα. Οι λογισμοί θα 
ηρεμίσουν και οι εμπαθείς κινήσεις και επιθυμίες θα γίνουν λιγότερο συχνές. Όμως 
κάποτε θα εκρυγνυνται και μάλιστα με μεγάλη δύναμη». (περισσότερα…)
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